
Hodnotenie MS Duisburg 23.-27.08.2023 

 

Realizačný tím: Filip Petrla – vedúci výpravy, Peter Likér – tréner, Andrej Wiebauer – tréner, Radovan 

Šimočko - tréner ,  Eugen Honti– tréner, Tamas Malkowski– fyzio, Jana Šmidáková – fyzio, Jessica 

Zatlkajová – fyzio, Balázs Lorincz – doktor, Zorka Hujsová – média. 

Pretekári: Mariana Petrušová, Réka Bugár, Bianka Sidová, Katarína Pecsuková, Peter Kizek, Eduard 

Strýček, Denis Myšák, Samuel Baláž, Erik Vlček, Csaba Zalka, Adam Botek, Milan Dorner, Ákos Gacsal, 

Peter Gelle. 

Počet krajin na podujatí 91 

Disciplíny:  

K1 200m Réka Bugár  

Počet štartujcich  lodí 34 

Umiestnenie FB 7.miesto čas 42,368 s ( čas víťaza 38,932 s) 

Hodnotenie trénera Petra Likéra: Napriek opakovaným žiadostiam sa písomne nevyjadril. 

Hodnotenie športového riaditeľa: 

Pretekárka predviedla bojovný výkon v disciplíne K1 200m na vrcholnom podujatí sezóny. Nestratila sa 

medzi výrazne skúsenejšími pretekárkami. Vďaka predvedenému výkonu verím, že nabral dôležité 

skúsenosti a potrebnú motiváciu, aby sa z nej v budúcnosti stala lepšia, silnejšia a odolnejšia 

pretekárka. 

 

K2 500m Katarína Pecsuková, Bianka Sidová 

Počet štartujúcich lodí 35 

Umiestnenie SF 7.miesto čas 1:44.147 (čas víťaza 1:39.856) 

 

K4 500n Pecsuková, Bugár, Sidová, Petrušová 

Počet štartujúcich lodí 26 

Umiestnenie SF 8.miesto čas 1:36.128 (čas víťaza 1:30.606) 

Hodnotenie trénera K4 Eugene Hontiho: 

Samotné MS seniorov by som hodnotil takto : dostali sme reálny obraz o K4 kde sa aktuálne 

nachádzame vo svete. Na základe výsledkov z tohto roku približne s takým výsledkom som rátal. Preto 

je nepochopiteľné prečo bolo potrebné obetovať silné disciplíny v kategórii u 23.  V K2 som rátal s lepším 

výsledkom, bohužiaľ baby nevedeli zopakovať výkon z Európskych hier. Keď beriem do úvahy aké 

rozhodnutia sa zrodili počas celého roku, ani sa nemôžme čudovať v akom psychickom stave boli a sú 

úplne demotivované. Ďalšie, pre mňa nepochopiteľné rozhodnutie zo strany športového riaditeľa bolo 

keď dovolil na MS seniorov obsadiť disciplínu K1 200 m ženy. Celý rok som počúval, že najdôležitejšia 

disciplína je K4 ženy a treba sa na to plno sústrediť. Sidovej na MS u 23 rokov nebolo umožnené 

štartovať K 1 500, aj napriek tomu že na týchto pretekoch K4 štartovala v inom zložení.  Mám taký pocit 

, že pri tomto rozhodnutí bol použitý dvojaký meter.  Keď jedna pretekárka nemôže štartovať celý rok 

singlovú disciplínu ani napriek tomu, že VYHRALA všetky kvalifikačné singlové disciplíny, druhej 

pretekárke je umožnené štartovať K1 na vrcholnom podujatí. Nech sa každý rozhodne, či je to 

spravodlivé a či to pozitívne vplýva na moju pretekárku. 

Hodnotenie trénera Radovana Šimočka: 



Moje očakávania smerom k účinkovaniu Kataríny na majstrovstvách sveta neboli veľké. Bol som si 

vedomý, vzhľadom na jej vek, skúsenosti a priebeh sezóny, že jej účasť na tomto podujatí bude mať 

charakter naberania skúseností a motivácie k ďalšej športovej kariére. Pri určitej miere športového 

šťastia som očakával v oboch disciplínach, v ktorých pretekárka štartovala, účasť v B - finálových bojoch. 

Toto očakávanie sa nenaplnilo, aj keď posádkam účasť v B – finále tesne unikla. 

 

 

K1 500m Milan Dorner 

Počet štartujúcich lodí 51 

Umiestnenie R 6.miesto čas 1:42.977 (čas víťaza 1:36.262) 

 

K1 5000m Milan Dorner 

Počet štartujúcich lodí 38 

Umiestnenie 16.miesto, čas 22:12.814 (čas víťaza 19:55.467) 

Hodnotenie trénera Radovana Šimočka: 

Po náročnom jarnom prípravnom období a zdravotných problémoch v úvodnej časti 

pretekárskej sezóny, bolo Milanovo účinkovanie poznačené čiastočným poklesom pretekárskej formy, 

na čom sme v druhej častí súťažného obdobia intenzívne pracovali. Zameranie prípravy smerom k MS 

sme smerovali najmä na disciplínu K1 5000 m. Na majstrovstvách sveta štartoval aj na 500 metrovej 

trati, kde predviedol podpriemerný výkon a bol som v očakávaní ako zvládne svoju hlavnú disciplínu 

v závere podujatia. Smerom k štartu sme sa snažili zlepšiť konkurencieschopnosť pretekára úpravou 

lode na túto disciplínu.  Milan predviedol bojovný výkon s umiestnením v prvej polovici štartového poľa. 

S jeho nasadením vyjadrujem spokojnosť, aj keď konečné umiestnenie zaostalo za mojimi 

očakávaniami. Verím, že si pretekár odniesol ďalšiu pomyselnú kvapku skúseností v tejto špecifickej 

disciplíne a analýzou priebehu prípravy v tomto RTC upravíme smerovanie prípravy k nasledujúcej 

pretekárskej sezóne. 

K1 1000m Peter Gelle 

Počet štartujúcich lodí 56 

Umiestnenie FC 8.miesto čas 3:58.242 (čas víťaza 3:27.712) 

 

K2 1000m Peter Gelle, Ákos Gacsal 

Počet štartujúcich lodí 25 

Umiestnenie 4.miesto čas 3:14.632 (čas víťaza 3:11.512) 

Hodnotenie trénera Radovana Šimočka: 

V Petrovej príprave na aktuálnu súťažnú sezónu, sme sa zameriavali na štart na majstrovstvách 

sveta v disciplíne K1 1000 metrov. Po kvalifikačných pretekoch a možnosti štartovať aj v disciplíne K2 

1000 m spolu s Akosom Gacsalom sme rozšírili zameranie aj na túto disciplínu. Naša stratégia 

pozostávala z operatívneho vyhodnocovania možností s cieľom dosiahnutia hodnotného výsledku 

v jednej z disciplín. Po čiastkovej analýze sme sa naplno zamerali na disciplínu K2 1000 metrov, v ktorej 

sme očakávali kvalitný výsledok. Vzhľadom na zostavenie programu pretekov bol náš cieľ prebojovať sa  

v K1 do účasti v semifinále A a v K2 do finálových bojov o medailové umiestnenie. Peter sa v K1 nakoniec 

prebojoval do finále C, ktoré sme využili ako prípravu na nadchádzajúci finálový štart v K2.   V tejto 

finálovej jazde posádka predviedla sympatický výkon a skončila na konečnom 4. mieste.  S účinkovaním 

pretekára a jeho prístupom na majstrovstvách sveta som spokojný a verím, že pretekár bude zúročovať 

svoje dlhoročné skúsenosti aj v budúcom roku. 

 

 



K2 500m Erik Vlček, Adam Botek 

Počet štartujúcich lodí 55 

Umiestnenie FB 2.miesto čas 1:29.453 (čas víťaza 1:29.037) 

Hodnotenie trénera Petra Likéra: Napriek opakovaným žiadostiam sa písomne nevyjadril. 

Hodnotenie športového riaditeľa: 

Od tejto dvojice po záverečnej príprave pred MS sme očakávali podobne ako od posádky K4 muži, že 

budú po MS našimi úspešnými kvalifikantami na OH 2024. Ako dobre vieme zaostali za očakávaniami 

a nepodarilo sa im vybojovať kvótu na OH.  Z odstupom času vnímam ako chybu, vyčerpávať jedného 

pretekára v dvoch takto náročných disciplínach ako je K4 500m a K2 500m obzvlášť, keď sa 

preukazovali problémy pretekára pri zvládaní techniky pádlovania v oboch posádkach, ktoré mali 

vplyv aj na jeho zdravotný stav, ktorý nebol v 100 % poriadku a v konečnom dôsledku sa zdá, že to 

bola pomyselná kvapka, ktorá sa priklonila na misku váh neúspechu v obzvlášť vyrovnanej 

konkurencii. 

 

K4 500m Myšák, Baláž, Zalka, Botek 

Počet štartujúcich lodí 29 

Umiestnenie FB 3.miesto čas 1:21.733 (čas víťaza 1:19.183) 

Hodnotenie trénera K4 Andreja Wiebauera: 

Na MS po dobre zvládnutej rozjazde v K4 sme mali dobrý pocit. S 5 najlepším časom a dobrým 
rozlosovanim v SF sme mali vysoké ambície. 
V SF sme  skončili na 5. mieste. Pretekári nezvládli po takticko technickej stránke jazdu a predviedli 
priemerný výkon čo nestačilo na postup do A finále. 
Do B finále nastupovali mierne frustrovaní a takou istou priemernou jazdou skončili na 3. mieste. 
Tento výkon hodnotím negatívne a neadekvátne usiluj a finančným prostriedkom ktoré boli vynaložené. 
Musím smútene konštatovať že v tejto celej sezóne sme sa nedokázali presadiť  v tejto náročnej 
disciplíne K4. 
Musím poukázať na vzťahové a komunikačné problémy v tíme ktoré dosť uškodili a skomplikovali 
prípravu v tomto roku. 
Určite bude nutná zmena v príprave v K4 do budúcna.  
 

C2 500m Eduard Strýček, Peter Kizek 

Počet štartujúcich lodí 36 

Umiestnenie FC 4.miesto čas 1:44.015 (čas víťaza 1:36.932) 

 

C2 1000m Eduard Strýček, Peter Kizek 

Počet štartujúcich lodí 19 

Umiestnenie FB 3.miesto čas 3:44.982 (čas víťaza 3:34.565) 

Hodnotenie trénera Eugena Hontiho: 

Naši kanoisti v tomto roku spravili veľký krok dopredu. Na domácej vode absolútne dominovali aj v C1 

aj C2. Na pretekoch do 23 rokov spravili pekné výsledky s porovnaním z predchádzajúcimi rokmi. Na ME 

do 23 rokov bojovali o medailu, kde napokon skončili na 5. mieste . Rok 2024 bude im posledným rokom 

v tejto kategórie, spravíme všetko pre to aby sme získali vytúženú medailu.  

Celkovo hodnotím uplynulé Majstrovstvá Sveta za neúspešné. Nevybojovali sme ani jednu miestenku 

na budúcoročné OH 2024. Za hlavnú príčinu neúspechu považujem zlú atmosféru v tíme hlavne 

v kajakárskom družstve, ktorá sa nesie celou sezónou. Individualizmus, vytváranie izolovaných 

skupiniek, mikrotímov, intrigárčenie, ohováranie negatívne vplýva na výkony, psychyku a celkovú 

pohodu celého reprezentačného družstva. Reprezentačný tím bol nasiaknutý negatívnymi podnetmi 

a tie mu v celkovom kontexte zlomili väz. Áno boli na pretekoch aj svetlé momenty ako vystúpenie K2 



muži 1000m, kde sme chvíľami opäť pomýšľali na medailu, ale celkovo prevláda nad našim vystúpením 

veľké sklamanie a rozčarovanie. 

          Samozrejme treba sa ešte sústrediť na stále reálnu šancu dokvalifikovať sa na budúcoročné OH 

2024 v zostávajúcich disciplínach, ale naše pohľady by mali smerovať aj omnoho ďalej do budúcnosti. 

Považujem za nevyhnutné vykonať zmeny v štruktúre a riadení seniorskej reprezentácie z cieľom 

vypracovať stratégiu úspešného jednotného reprezentačného tímu z dlhodobým jednotným smerovaní 

k ďalšej Olympiáde v roku 2028. Cestu úspechu vidím v jednotnosti, tímovej spolupráci naprieč 

športovými strediskami a zväzom, aplikovanej počas celého roka na celé reprezentačné družstvo. 

Verím, že spoločnými silami to vieme dokázať. 

 

 

Športový riaditeľ Mgr. Filip Petrla 


